
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Personalerummet 

Mødedato: 28-01-2025 kl. 16.30-18.30 

 

1. Nyt fra elevrådet 

2. Opfølgning på sidste møde 

3. Kvalitetsarbejde samt fælles børne- og læringssyn 

4. Budget 2025 – besparelser  

5. Medlemskab af ”Skole og forældre”  

6. Skoleudviklingssamtale 

7. Orientering fra: Skolen, SFO, Elevrådet, Skolerådet 

8. Punkter til næste møde 

9. Eventuelt 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested:  Blicherskolen 

Mødedato: 28-01-2025  Næste mødedato: 24-03-2025 

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: 

Mette Vammen Fleron (formand) 

Steffen Kjøge Christensen 

Søren Frost Staal 

Thomas August Kühl-Rasmussen 

Benita-Louis Normann Christensen 

Birgitte Elleskov Møller Nielsen 

Tatjana Bianca Breitenstein Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 
Morten Edelgaard Sønderholm 
Lars Scheel Andersen 
Elevrådsrepræsentant: 
Kasper 7.A 
Isabella 9.A 
Hanna 6.A 
Kristine 6.A 
 

Ledelsesrepræsentanter: 

Skoleleder Grethe Mortensen 

Viceskoleleder Tina Herping 



Afbud: Benita, Steffen, Thomas, Tatjana, Søren 

 

1. Mellemtrin: Har lavet nogle konkurrencer i løbet af skoleåret. Den seneste er 

om affaldssortering. Der var god opbakning til konkurrencerne. Udskolingen 

har holdt skolefest med temaet: galla. Der var både aktiviteter, konkurrencer, 

brætspil og DJ. 9.A vandt en halv hyggedag. Der er købt nye bolde og net til 

pauserne. Nyt fokus: eleverne skal arbejde med fokus på trivsel og det gode 

ved skolen. Malthe 7.A er UMR. 

2. - 

3. Der er blevet vedtaget et fælles børne- og læringssyn, som er præsenteret på 

et lærermøde d. 20/1. ”Alle børn og unge har ressourcer og potentialer – alle 

børn og unge har værdi i sig selv og gør det bedste de kan. Børn og unge skal 

møde læringsmiljøer, som motiverer til at lære, lege og udvikle sig, og hvor 

der er mulighed for at eksperimentere, udvikle fantasi og fordybelse. Børn og 

unge skal opleve meningsfulde og forpligtende fællesskaber, at de høres, 

inddrages og oplever medindflydelse.” Vi er desuden forpligtet til at følge fire 

fælles kommunale pejlemærker, som er udgangspunkt for skolens videre 

arbejde – og som skal præsenteres på skoleudviklingssamtalen. De fire 

pejlemærker er: Fællesskab og mangfoldighed, trivsel og 

deltagelsesmuligheder, læring og motivation, dannelse og udvikling. 

4. Der er lavet en form for harmoniseringstænkning. Vi ender ud med at skulle 

spare ca. 800000 kr. På almendelen er det ca. status quo. Vi ender med et 

underskud i 2024 på ca. 1,3 mio. kr. 

5. Vi er ikke medlem af Skole og forældre. Det koster ca. 8000 kr. at være 

medlem. Skolebestyrelsen venter til 2026 med at tage beslutning om evt. 

medlemskab. 

6. Den første skoleudviklingssamtale var december 2023. Den næste er d. 19/2 

kl. 14-15.30, og der skal være repræsentation fra skolebestyrelsen. GM 

spørger ud i gruppen af forældrerepræsentanter, om der er en, der vil 

deltage. Man bedes svare i tråden på AULA. 

7. Der har ikke været skolerådsmøde. Skolen: Heidar fra H3 har søgt orlov i et 

år. Majken Høgh har sagt op, og hun holder på fredag. Jette Mølbæk har fået 

opgaven med den daglige ledelse i SFO. Tina Herping har det overordnede 

ansvar i skoledelen. SSP: hele stemningen er ændret i positiv retning i 

udskolingen. SFO: Førskolen starter op d. 1/3 med 4 pædagoger (2 fra 

børnehaven og 2 fra skolen) og 3 pædagogmedhjælpere. 

8. Budget, skoleudviklingssamtale, lektionsfordelingsplan. Næste møde rykkes 

til d. 24. marts kl. 16.30 – 18.30.  

9. - 

 


